
PROTOKOLL ÅRSMÖTE ÖIK 

2025-02-27 

  
1. Jessica Trygg förklarar årsmötet öppnat.  

 

2. Mötets behöriga utlysande godkändes.  
 

3. Röstlängden fastställdes: 13 medlemmar över 16 år närvarade.  
 

4. Till årsmötets ordförande valdes Jessica Trygg.  
 

5. Till årsmötets sekreterare valdes Annelie Davidsson.  
 

6. Dagordningen godkändes.  
 

7. Till justerare för årsmötets protokoll utsågs Birgitta Arvidsson och Tommy Karlsson.  
 

8. Styrelsens rapport:  
a) Sektionernas verksamhetsberättelser godkändes.  
b) Styrelsens verksamhetsberättelse godkändes.  
c) Revisionsberättelsen godkändes och resultat- och balansräkningarna fastställdes. 
d) Ansvarsfrihet för styrelsen för verksamhetsåret 2025 fastställdes.  
 

9. Val av styrelse:  
a) Ordförande: Avgående Jessica Trygg.   

Omval av Jessica Trygg för en tid av 1 år.  
b) Ledamöter: Avgående Erik Fransson, Erik Juhlin och Louise Alm Ödeen.   

 Nyval för en tid av 2 år av Angelica Hopf, Jörgen Aldensjö och Martin Karlsson.  
c) Suppleanter: Avgående Marita Larsson.    

 Nyval för en tid av 1 år av Magnus Grip.  
  

10. Val av sektioner:  
a) Till fotbollssektionen valdes: Jörgen Aldensjö.  
b) Till motions/gymnastiksektionen valdes: Angelica Hopf .  
c) Till vintersektionen valdes: Martin Karlsson.  
d) Till cykelsektionen valdes: Erik Fransson.  
 

11. Till revisorer för en tid av 1 år omvaldes Karin Ingesson och Eva-Lena Petersson och 
suppleant för en tid av 1 år omvaldes Maria Gustavsson.   

 

12. Till valberedning för en tid av 1 år valdes Erik Juhlin, Erik Fransson, Louise Alm Ödeen och 
Marita Larsson.   
  

13. Verksamhetsplan och budget för det kommande verksamhets- och räkenskapsåret 
godkändes.  
  

14. Förslag från styrelsen och inkomna motioner:  
a) Inkommen motion: Ett förtydligande har gjorts angående medlems- och träningsavgifter. Vill 

man hoppa in i en träningsgrupp fast senare på terminen kan man få ett reducerat pris för 
100:-/mån, max 2 månader. Vill man endast testa på, får man gå 2 gånger innan man 
behöver betala. Detta förslag godkännes.   



b) Styrelsens förslag: Styrelsen har gjort en översyn av föreningens stadgar och uppdaterat 
dessa samt säkerställt att de uppfyller det behov vi har i verksamheten. Dessa godkännes.  

c) Inkommen motion: En motion angående upprustning och förbättring av elljus-spåret har 
inkommit från föreningen SPF. Vi ifrån styrelsen håller med i frågan och detta står högt upp 
på listan i verksamhetsplanen för kommande år.  
 

15. Övriga frågor:  
a) Hur ser rekryteringen till grönytegruppen ut för 2025? Det saknas en samordnare.   

Detta är en prioriterad fråga som det kommer arbetas flitigt med i styrelsen framåt för att 
hitta en så bra lösning som möjligt.  

b) Det saknas volontärer för Ironman i sommar. Då det är ett bidrag som ger ett bra tillskott till 
klubben kommer vi att söka efter frivilliga som kan ställa upp.   
Tommy Karlsson leder detta och kommer att annonsera ut en förfrågan via Facebook.   

c) Hur når vi ut till fler personer gällande årsmötena?   
Detta kommer att diskuteras på kommande styrelsemöte.  
  

16. Ordförande Jessica Trygg tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.   
  
  

  
  

Jessica Trygg (ordf.)    Annelie Davidsson (sekr)  
 
 
_______________________    _______________________ 

   

  
  

Birgitta Arvidsson (justerare)    Tommy Karlsson (justerare)  
 
 

_______________________    _______________________ 

 


